


47th International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics
Invitation for Fee Waiver Application

The 47th International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (ICSTLL) will be held on October 17th-19th 2014 in Kunming, China. The conference will be hosted by the Institute of Sino-Tibetan Language Studies of Yunnan Normal University (YNNU). The organizing committee of the conference will offer waiver of conference fee and accommodation to up to 10 student participants. All those who are studying in postgraduate programs and are interested in attending the conference are welcome to apply.
Applicants are required to fill out the application form （see below） and send it along with a PDF copy of their full conference paper to hanzang888@163.com (Chinese) or 47ICSTLL@gmail.com (English) before June 1st, 2014. Papers can be written in Chinese or English. Submitted applications will be subjected to evaluation by a board of experts to select up to 10 applicants as recipients of the fee-waiver award.

Organizing Committee of the 47th ICSTLL 
March 10th, 2014

 Fee-Waiver Application Form
	Name
	Sex
	Nationality
	Passport/ID Number

	
	
	
	

	University
	Major
	Tutor’s Name
	Paper Topic

	
	
	
	



Reminder: Only original and unpublished papers written specially for the conference will be considered.



在读研究生申请免费参加第47届国际汉藏语言暨语言学会议的通知
第47届国际汉藏语言暨语言学会议将于2014年10月17日至19日在云南师范大学汉藏语研究院召开，届时组委会将资助10名在读研究生免费参加会议，欢迎有参加会议意向的在读研究生报名申请。
申请者填写《在读研究生申请免费参加第47届国际汉藏语言暨语言学会议的表格》（见附表），填写完成后与会议论文全文PDF文件一起发送至hanzang888@163.com（中文）47ICSTLL@gmail.com（英文），截止日期为2014年6月1日。论文可以使用中文或者英文书写，组委会将组织有关专家进行评审，从中，评选出10篇优秀论文予以资助。
本次会议的资助项目包括住宿费和会务费两项，其余自理。我们将通知获得者。

第47届国际汉藏语言暨语言学会议组委会
2014年3月10日。



附：在读研究生申请免费参加第47届国际汉藏语言暨语言学会议的表格

	姓名
	性别
	国籍
	护照/身份证号码

	
	
	
	

	学校
	专业
	导师
	论文题目

	
	
	
	



说明：要求申请者提交的会议论文为之前从未发表过的原创文章。


















